

## Call for Papers:

### CNEH Sessions at the 2023 Canadian Economics Association Conference

**Online Tuesday, May 30, 2023**

**In-Person Thursday, June 1 – Saturday June 3, 2023**

**Hosted by University of Manitoba and University of Winnipeg  
Winnipeg, MB**

The *Canadian Network for Economic History* (CNEH) will be organizing economic history sessions for the 2023 Annual Meeting of the Canadian Economics Association (CEA). The CNEH invites anyone wishing to present a paper on any topic related to economic history to submit an abstract through the CEA online portal by **Friday, February 10, 2023**. Abstract submissions of 250 words or less, in English or French will be accepted. When the online portal prompts authors to choose a "Track", please select "Canadian Network for Economic History (CNEH)". When prompted to choose a "Topic", authors should select "Economic History". Questions about these sessions can be directed to Ian Keay, Queen's University ([keay@queensu.ca](mailto:keay@queensu.ca)). More information about the 2023 CEA-CNEH sessions can be accessed through the CNEH and CEA conference webpages ([www.economichistory.ca](http://www.economichistory.ca)) or ([www.economics.ca/cpages/cea2023](http://www.economics.ca/cpages/cea2023)).

## **Appel à communications:**

### **Le Réseau canadien d'histoire économique (RCHE) au congrès de l'Association canadienne d'économique**

**En ligne: Le mardi 30 mai 2023**

**En présentiel: Du jeudi 1<sup>er</sup> juin au samedi 3 juin 2023**

**Organisé par l'Université du Manitoba et l'Université de Winnipeg  
Winnipeg, MB**

Le Réseau canadien d'histoire économique (RCHE) organisera des sessions en histoire économique lors du congrès 2023 de l'Association canadienne d'économique. Le RCHE invite tous les chercheurs qui désirent présenter à soumettre un résumé de leur projet de recherche en histoire économique. La date limite pour la soumission des propositions est fixée au **10 février 2023**. Le résumé ne doit pas excéder 250 mots et peut être écrit en français ou en anglais. Nous vous prions d'indiquer votre affiliation au RCHE (Canadian Network for Economic History (CNEH)) dans la section « Track » du formulaire d'inscription et de sélectionner « Economic History » dans la section « Topics ». Pour plus de renseignements contactez Ian Keay à l'Université Queen's ([keay@queensu.ca](mailto:keay@queensu.ca)) ou visitez le site web du RCHE ([www.economichistory.ca](http://www.economichistory.ca)), ou celui de l'ACE ([www.economics.ca/cpages/cea2023](http://www.economics.ca/cpages/cea2023)).